
Referat fra FAU-møte i FAU Disen skole 
 

Dato:  04.11.2024 

Tid:  19.00 - 21.00  

Sted:  Møtet ble avholdt på personalrommet på Disen skole 

 

  
Dagsorden 

 

Sak nr: Sak: Ansvar/frist: 

01.10 Velkommen og godkjenning av dagsorden 

 

FAU-leder 

02.10 Orientering fra skolen 

- Hanne Løvberg har fått jobben som AKS-leder, hun har 
vært i et vikariat frem til nå. 

 

- Det er startet et samarbeid mot rasisme i bydelen, 
initeiert av Kjelsås skole. Disen-, Grefsen- og Kjelsås 
skoler er med. Skeid, Kjelsås IL og politiet er også 
involvert. Samarbeidet er helt i startfasen. 

 

- Økonomisk situasjon. Den økonomiske situasjonen er 
trang som følge av kutt i budsjetter fra sentralt nivå i 
kommunen. Men skolen har fått et ekstra tilskudd som 
er øremerket bøker. De har også søkt og fått innvilget 
en del midler til konkreter mm som brukes for at barna 
skal lære på alternative måter. 

 

Rektor/FAU-leder 

03.10 Orientering fra styret i FAU  

- Diskusjon rundt melkeordningen. Hvordan fungerer 
den? Hvilke produkter har vi? Kan det gjøres bedre og 
annerledes? Tiltak: 

- FAU går i plenum gjennom produktutvalget fra 
TINE, hver vår. (Legge inn i styrets årshjul). 

- Snakke med skolen om hvordan organiseringen 
kan gjøres, ev hente erfaringer fra andre skoler 

 

FAU-leder 



- Klapp for skolegårdsgruppen og planting av epletrær i 
eplehagen !!  

 

- Utfordringer med oppmøte på trafikkvaktene. Skolen 
skal hjelpe til med å sende ut skolemelding med 
påminnelse om hvilken klasse som har trafikkvakt, uka 
før vakt for aktuell klasse. Dette tiltaket kommer i tillegg 
til det klassekontaktene distribuerer i de ulike 
klassegruppene/på mail. 

 

- Baselederne på AKS har på eget initiativ designet, 
bestilt og betalt for egne baseleder-hettejakker.  

- Det ble foreslått at FAU skal sponse disse 
jakkene. Dette kommer i tillegg til budsjettet for 
Gode formål-gruppa. Det var enighet om å 
sponse dette tiltaket. 

 

05.10 
Eventuelle saker til møte i Driftsstyret 

FAU-representant i 
driftsstyret 

06.10 Arbeid i grupper 

Trafikk: Ønske om innspill til lokalpresse an. 
trafikksituasjonen. Det er for mange som kjører for stygt og fort 
rundt skolen vår!  

Ønsker flere skilt med “skolevei” og 30 - sone i deler av 
Kjelsåsveien. Fortauet i Grefsenkollveien er en utfordring. Det 
heller “feil vei”/ut mot veien, og er en stor utfordring mot 
vinteren. 

Skriv om trafikk rundt skolen er på vei ut, i samarbeid med 
rektor. 

Fagkveld. Ønsker å være med å bidra i skolens tema mot 
rasisme. Innspill til foredragsholdere. Kan det samarbeides 
med naboskolene om en fagkveld? 

Skolegårdsgruppe. I gang med ulike søknader av liten og 
større art. Fordeler oppgaver. 

Styret. Setter i gang 17.mai komiteen, første møte skal 
avholdes i november. 

AKS. Avholdt møte med AKS-leder i forkant av FAU-møtet. 

 

 
FAU-representantene, 
gruppevis 
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